
RADA GMINY

MIETKOW

Protokół Nr XVIIIi2020
z Sesji Rady Gminy Mietków
z dnia 27 maia 2020 roku

godzina rozpoczęcia: 1'|. :00
godzina zakończenia: 11.35

miejsce: Sala Narad Urzędu Gminy Mietków

Sesję Rady Gminy w dniu 27.05.f0f0 r. otworzyła Przewodnicząca Rady Gminy Mietków -

Helena Artymowicz słowami ''otwięram Sesję Rady Gminy Mietkó#', ptzywitał'a wszystkich
zebranych, stwierdziła, Że jest quorum do podejmowarria uchwał (obecnych było 14 Radnych ) _ lista
obecności Radnych oraz |ista obecności osób zaproszonych, biorących udział w sesji stanowią
załączniknr 1i2 do niniejszego protokołu.

. Załączniknr |.,2 . listy obecności

Następnie Przęwodnic ząca Rady odczytał'a porządek obrad:

Otwarcie Sesji
Informacja w sprawie uwag zgłoszonych do protokoŁu z poprzedniej sesji z dnia f3,03.2020
roku.
Informacje Przewodniczącego Rady Gminy o dztałartiach w okresie między sesjami.
Sprawozdanie Wójta z wykonania uchwat w okresie między sesjami.
Podjęcie uchwały w sprawie rczpatrzenia petycji, złsiotĄ w interesie publicznyrn przez
Koalicję Polska Wolna od 5 G.

6, Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budzetu gminy naf020 rok'
7. Interpelacje i zapfiania radnych.
8. Odpowiedzi na interpelaqe zpoprzedniej sesji.
9, Wolne wnioski, informacje i zup5Ąania.
I0, Zamk.aięcie Sesji.

Po otwarciu Sesji' Przewodnicz4ca Rady wraz z Wójtem zŁoŻyli Życzenia z okazji ptzypadającego w
tym dniu Dnia SamorząduTerytorialnego, który upamiętnia pierwsze wybory samorzędowe w 1990 r.

Następnie Przewodni cząca Rady przeszła do kolejnego punktu porządku obrad'

Ad.2
Przewodnlcząca Rady poinformowała, ie protokół z poprzedniej sesji został. sporządzony i
udostępniony w biurze rady gminy i na stronie BIP w terminie zgodnym ze statutem gminy. Do biura
rady gminy nie zgłoszono iadnych uwag do treści sporzqdzonego protokotu z XVIII sesji Rady
Gminy z dnia 23.03.f020 r.

Ad .3

Przewo dni c ząc a zŁo iyła sprawo zdani a o działaniach w okre s i e mię dzy s e sj ami :

W dniu 23,03,2020 r', wpłynęła petycja skierowana do Rady Gminy Mietków ztoiona w w
interęsię publicznym, przęz,,Koalicję Polska Wolna od 5 G'' z ŻądaniemptzyjęciaprzezRadę
Gminy uchwały w sprawie ochrony zdrowia mieszkańców przed elekroskazeniem
(generowanym przęz sięó 5 G ). TreŚó petycji zostila opublikowana w Biuletynie Informacji
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publicznej, petycja zostil'a skierowana do rozpattzenia ptzez Komisję Skarg, Wniosków i
Petycji, posiedzenie komisji odbyło się w dniu 14.05.f020 r. Na dzisiejszą sesję komisja
przdłoŻyła projekt uchwały o rozpatrzeniu petycji. Protokół z posiedzenia znajduje się do
wglądu w Biurze Rady.

W dniu 24,04.2Of0 r. miało miejsce posiedzenie Komisji Budżetowej zudziaŁemPana
Wój ta, Pani Skarbnik, Przewodniczącej Rady Gminy oraz Ptzewodniczący ch pozostałych
stałych komisji Rady Gminy _ na posiedzeniu została omówiona sytuacja budżetowa
Gminy Mietków.
W dniu 07 majaZO}O r. odbyło się posiedzenie Komisji Rewizyjnej, która dokonała oceny
sprawozdania budzetowego zarok 2019 r. ołazprzegtosowała wniosek o udzieleniu
absolutorium dla Wójta Gminy Mietków.
W dniu t4 mĄa2O20 r, odbyło się posiedzenie Komisji Infrastruktury Społecznej v,ilazz
udziałem Pana Wójta, Pani Skarbnik, Dyrektorów Jednostek oryanizacyjnych Gminy
celem omówienia sytuacji finansowej w poszczęgólnych jednostkach.

Protokoły ze wszystkich posiedzeń Komisji zna1dują się do wgl4du w Biurzę Rady.

Ad .4
wójt _Adam Kozarowicz złoiyt' sprawozdanie z wykonania uchwał podjętych na poprzedniej sesji:

Uchwały, których wykonanie powierza się Wójtowi Gminy

Nr
uchwały

Data
podjęcia

Czego dotyczy Uwagi

XVIVlOS/
2020

23.03.20
20

Uchwała w sprawie zmiarry budzetu gminy na
2020 rok

Uchwała weszła w
Życie.

XVIV109/
2020

23.03.f0
20

Uchwała w sprawie wyruieniazgody na
sptzedłŻ w drodze ptzetn gll lokalu
mieszkalnego wchodzęcego w skład zasobu
Gminy Mietków.

Uchwała węszfa w
Życie i jest w trakcie
realizacji ( korygowany
jest operat szacunkowy,
po potrzymaniu
poprawionego operatu
zostanie ogłoszony
przetarg)

XVIV1lO/
2020

26.02.20
f0

Uchwała w sprawie przyjęcia ',Programu opieki
nad zwierzętami bezdomnymt oraz zapobieganiu
bezdomnoś ci zwierząt na tęmie gminy Mietków
na2020 rok."

Uchwała została
opublikowana w
Dzienniku Urz. Woj.
Dolnośląskiego i
wesńaw Życie z dniem
10.04.2020 r.



Ad.5.

Podjęcie uchwały w sprawie rozpattzenia petycji zŁoionej w interesie publicznym przez Koalicję
Polska Wolna od 5 G.

Głosowało 14 radnych _ oddano 5 głosów ,,Z&,, , I głos ,,przeciw,, i 8 głosów
wstrzymujących. Przewodnicząca stwierdziła, Żę uchwaŁa zostaŁa podjęta. Głosowanie imienne wraz
zpodjętąuchwałę stanowię zaŁączruknr 3 do niniejszego protokołu

Załączniknr 3 - głosowanie imienne i uchwała w sprawie rozpatrzenia petycji złożonej w
interesie publicznym przez Koalicję Polska Wolna od 5 G.

Ad .6 .

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budŻetu gminy na20f0 rok,

Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Gminy _ Regina ozga.

Głosowało 14 radnych _ oddano 14 głosów ,,zd,, Przewodnicz4ca stwierdziła, Że uchwała została
podjęta większością głosów. Głosowanie imiennę wtaz z podjętą uchwałą stanowią zaŁączruk nr 4 do
niniejszego protokołu

Załączniknr 4 - głosowanie imienne i uchwała w sprawie zmiany budżetu gminy na
2020 rok.

Ze względu na problemy technicznę został.a zarządzona 5. minutowa przerwa
Po wznowieniu obrad PrzewodniczącaPrzęszła do punktu nr 7.

Ad.t.

Interpelacji i pytań nie zgtoszono.

Ad .8

Na poprzedniej sesji tie zgłoszono interpelacji. Na zapytaniawójt odpowiadat.nabieŻąco.

Ad.9

P. Wacławek: mam pytanie do Radnego Powiatowego odnośnie wyniesionego przejścia dla
pieszych w Maniowie Małym, było mówione, zebędzie atetaz jui sŁyszymy, Że go nie będzie,
więc chciałbym usłyszei czy Starostwo to dementuje?
J.iygad\o - Radny Powiatu Wrocławskiego _ w tym roku najprawdopodobniej wszystkie te
inwestycje nie będą realizowane, aczkolwiek no byÓ moŻe coś uda się jeszcze wnieśó do pla-
nu' na ta chwilę nie wiadomo. Ja mam na uwadze Maniów Mały bo to jest istotne, bo tam jest
p|ac zabaw _ będę na pewno jeszcze o tym mówił na spotkaniach z kierownik wydziały dróg.
Natomiast jeśli chodzi o przebudowę autostrady A 4 to Pan Wójt był na sptkaniu konsultacyj -

nym na początku marca, którę wiele nie wniosło, po prostu pokazano jakie są konceopcje. Ze
strony Starostwa miało być jeszcze spotkanie z Generalną Dyrekcją Dróg Krajolvych i Auto-



strad ale ptzez pandemię to tego spotkania nie doszło. Ja staram się cały czas dowiadywaó się,
jak to moŻę wyglądaÓ. Będę niedługo rozmawiaÓ z|udźmi od Wojewody i mam tadzieję, Że
oni będą jui dobrze poinformowani _ chyba, że decyzje juŻ zostały podjęte.
R. Łącz _ jateŻ mam pytanie do Radnego Powiatowego' już niejednokrotnie zgłaszałemkwe-
stię ograniczenia, tzw. ,,hopek'' na drogach w Maniowie Więlkim i nie tylko. Teruz mamy na-
prawdę wielki problem z autami cięzarowymi, które wożą kruszywo na modernizację linii ko-
lejowej i zdecydowarie jeŻdżą za szybko, A do tego zaczyrLa się sezon turystyczny, Illdzie za-
czynają jeżdziÓ nad wodę do Proszkowic i na drodze Zaczyna się robió naprawdę niebezpie-
czenie. Mam nadzieję, Że Radny Powiatowy, nam jakoś to pchnie.
J. Żygadło _ no mam taką samą odpowiedź , na razie w tyn roku nie ma tego w planach' ale
moŻe coś jeszcze drgnie.
H. Artymowicz: ja też, mam jeszcze pytanie, w tym roku miały być robione nakładi na dro-
gach, m.in. w Milinie i to miało byó w tegorocznym budżecie, czy fak'tycznie nic ztego nie
będzie realizowane?
J.Żygadło i aazy Pan Starostamiał spotkanie zPanemWójtem?
Wójt: my składaliśmy stosowny wniosek, natomiast spotkania odbywały się ale bez ustaleń.
J. Zygadło, no właśnie _ skoro bez ustaleń to trudno mi cokolwiek powiedzieó.
H. Artymowicz: czy|i w ogóle nie rea|izujecie takich zadan?
J.Żygadło: ciężko mi odpowiędziecnate sprawy' o nakładkachteznaruzięnic nie wiadomo.
J. Albert: a co z,,bezpieczną drogą.,,
J. Żygadło: ja juŻ mówiłem, że to jest temat finansowany z dwóch środków _ gminnych i po-
wiatowych, i nie da się ,,przepchnąó'' tego tematu jeśli z drugiej strony nie ma środków finan-
sowych.
- E. Modrzejewska: ja ma pytanie, nie wiem czy kierowaó je do Pana Wójta czy do Radnego
Powiatowego _ u nas w Manowie w zeszłym roku były poprawki chodnika ptzy drodze powia-
towej, no I przy kilku posesjach miały byó wykonane poprawki. Ekipa przyjechata i wykonała
poprawki ale tylko przy dwóch posesjach, a rcsztę zostawili i odjechali. Czy Gmina odbierała
te prace? Bo ludzię dzwonią i dalej zgtaszają, Dzwoniłam do Kierownika Rejonu Dróg w Mi-
rosławicach i on powiedział, Że ma następne prace i nie chwilę obecnę się nie da. Ja powie-
działam, Że mu spokoju nie da.
- Wójt: my jako gmina nie odbieraliśmy tych pnac, ztego co wiem' te prace były wykonywane
jako normalne prace remontowe, nie jako jakaś inwestycja i w takim u|<ładzie to musiałbym
wiedzieć co juŻ zostało zrobione, co jeszcze nie, tak abyśmy wspólnie do tego pana zadzwoni.
li. Mają nowy budzet więc jest szansa ieby coś w tym zakresie działaó.
- E. Modrzejewska: Mam jeszcze jedną prośbę. Jak jest zwirownia, koło starego WKSM i
most na starej BystTzycy, to na tym moście przydały by się jakieś obramowania' bo |udzie jei-
dŻą,wymijają się samochody cięzarowe i tam naprawdę w końcu ktoś wpadnie w dół.
.Wójt: bardzo proszę o spotkanie po sesji, spiszę te wszystkie zagadnienia, o których Pani
mówi i będziemy działać,
- J. Albert: ja mam jeszcze 2 kwestie do Pana Wójta: na ulicy Bocznej, koło posesji Pani Bro-
niarskiej -tam jest dzilra w drodze, która co roku jest ZasypywanatŁuczniem i co roku po zi-
mie problem się pov,ftarza i pytanie czy nie moŻnatego zalać po prostu asfaltem? I jeszcze na
ulicy Spokojnej, jak jedzie się do Maniowa tam na szutrzę są straszne dziury i już naprawdę
nie da się jeździć.
- B. Dominas: mam pytanie a propo wywozu śmieci, juz 3 miesiące jesteśmy na nowych staw.
kach i było mówione, ie będzie jeździŁa komisja i sprawdzała ilośc wystawianych odpadów i
ewentualnie kto opadów nie wystawia.
- Wójt: no sam Pan wie, Żeteraz w tych warunkach nie wyŚlę nikogo w teren.
- B. Dominas: ale czy ftrmaodbierająca odpady wystawia jakieś dokumenty?
- Wójt: tak' co miesiąc mamy dokumenty o ilości zebranych odpadów, łącrnie z fakturą, co i
zaile.
- J. Albert: tam gdzie pracownicy ZGK ostatnio czyścili, na tym bruku zrobiło się niebez-



plęczrl|e.
- Wójt: tam będą ustawione barierki.
. J, Żygadło _ ja jeszcze chciałbym uzupełnió' ze Powiat zaczął praktykowaó spotkania z sołty.
sami, jako przedstawicielami kuizde1wsi, no a|e ptzez pandemię tak wypadło, że to się wszyst.
ko urwało ale jeśli tylko pandemia ustąpi to na pewno będzie to kontynuowane i do takiego
spotkania z naszymi sołtysami doj dzie.

Przewodniczącazapytała czy ktoś chce jeszcze zabrać głos. Chętnych nie było.

Ad.10

Przewodnicząca Rady zanth'nęła sesję słowami ',Zartykan sesję Rady Gminy Mietków.''

Protokołowała:

Przewo ąca
ily Gminy Racl ny

Gabriel k_Żygadło He l ena  A


